

聖堂報告

將臨期第一主日

30/11/2025

1. 周守仁樞機呼籲信友特為大埔宏福苑於 11 月 26 日發生五級火災祈禱。大火已做成多名居民失去家園；至今死者數字已超過一百，且有大批傷者及仍失去聯絡的居民。

為對災民及救援人員表達關懷，香港教區為緊急賑災行動，各堂區應於今個主日在各台彌撒中作第二次募捐。請各位教友踴躍捐獻。(停留片刻，方便收捐獻)

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：12 月 6 日（星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

3. 「西南九龍總鐸區」將臨期避靜將於今午 2 時至 5 時於本堂舉行。主題為「願你受讚頌」，神師為林祖明神父，內容包括朝拜聖體、講道及辦理修和聖事。誠邀各位參與，詳情請參閱海報。

4. 兩位教友：譚健旭先生，劉惠恩女士，分別面對過充滿挑戰的不平凡生命經歷，他們如何「懷著信德，成為有希望朝聖者」？本堂「將臨期信仰分享聚會」，詳情如下：

日期：12 月 14 日（星期日）

時間：下午 2 - 4:00

地點：聖依納爵小堂

歡迎各位教友蒞臨參加。

5. 【更正事項】：學校公告 12 月 7 日（星期日）學校停車場如常開放給聖堂作泊車用途。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The First Sunday of Advent
30rd November 2025

1. A No. 5 alarm huge fire broke out at Wang Fuk Court, Tai Po on 26 November, leaving many residents homeless. Up to now the death toll is more than 100, with many residents injured or still missing.

As an expression of our solidarity with the victims and the relief workers, Cardinal Stephen CHOW, S.J., is appealing to the faithful to offer special prayers for them. In support of the emergency relief, parishes are to take up **a second collection** during the Mass today. Please show your support. ***(Pause for a moment to facilitate donations)***

2. The Adoration of the Blessed Sacrament for December 2025 will take place on Saturday, December 6, from 8:15 AM to 9:15 AM, immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us for this special occasion.
3. **[Correction]:** The school announces that on 7th December (Sunday), the school car park will be open as usual for parking purposes for the chapel.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!